

# FLØAFJORDEN

	ca. 22,5 km (fra Shell på Fagernes)	approx. 22.5 km (from the Shell station at Fagernes)	ca. 22,5 km (ab der Shell Tankstelle in Fagernes)
	lett	easy	leicht
	godt egnet for barn	suitable for children	für Kinder geeignet
	ca. 242 høydemeter	approx. 242 meters	ca. 242 Höhenmeter

Turen langs Fløafjorden er en enkel familietur. Det er en kort avstikker til Noraker Gård med kafe og gårdsbutikk.

Fra Fagernes, følg gangveien langs Strandefjorden til Leira. Ta til høyre i rundkjøringen ved E16 og til venstre i neste rundkjøring ca. 50 m senere. Etter å ha passert Elkjøp, fortsett til høyre på veien som leder nedover gjennom skogen og hold rett fram til Fløafjorden. Her er det fint å ta en rast ved vannet. Fortsett på sti langs vannet. Ved sørenden av vannet går stien over til kjerrevei, og man kommer til et veikryss i skogen. Hold rett fram her. Etter hvert når man fram til Øvstevatnet og sykler et stykke langs denne. Ved Vikan dreier ruta til venstre. Her er det dårlig skilting, så følg med på kartet. Det følger en kort, litt bratt stigning på ca. 80 m opp til sykkel- og gangveien langs den gamle Valdresbanelinjen. Denne følges mot venstre tilbake til Leira og Fagernes.

For en kort avstikker (ca. 750 m hver vei) til Noraker Gård, ta til høyre innpå Valdresbanevegen når du kommer opp fra skogen, mot Aurdal. Det er en trapp fra gang- og sykkelveien opp til gården og butikken.

Turen kan også sykles med utgangspunkt Leira. Da er runden 10 km lang og har ca. 190 m stigning.

The Fløafjorden cycling tour is a nice and easy family-friendly trip. A short detour leads to the farm Noraker Gård with farm shop and café.

From Fagernes, cycle on the sidewalk along Lake Strandefjorden to Leira. At the roundabout, turn right on road 51 towards Gol and then left in the next roundabout approx. 50 m further ahead. After having passed the Elkjøp-/Kiwi building, turn right onto the gravel road which leads downhill through the forest and keep straight ahead towards Lake Fløafjorden where there is a nice place for a rest. Continue on a trail alongside the lake. At the southern end of Fløafjorden the trail improves to a forest track, and you reach a crossing. Keep straight ahead here. You get to the next lake, Øvstevatnet, and at its end, at Vikan, turn left. Here the signage is poor, so you need to pay attention to the map. Keep going uphill until you reach the old Valdres railroad, which is now a cycling path. Follow it to the left back to Leira and Fagernes.

For a short (approx. 750 m per way) detour to the fish farm Noraker with farm shop and café, turn right when you reach the Valdres railroad cycling path, towards Aurdal. There's a staircase from the cycling path up to the farm shop and café.

This round-trip also can be accomplished from Leira, making it 10 km with approx. 190 m elevation gain.

Die Fjøafjorden-Fahrradtour ist eine leichte Familienradtour. Ein kurzer Abstecher führt zum Hof Noraker mit Hofladen und Café.

Ab Fagernes radelt man auf dem Fußgänger- und Fahrradweg entlang des Strandefjorden nach Leira und biegt am Kreisel rechts und cxa. 50 m später am nächsten Kreisel links ab. Folgen sie hinter dem Elkjøp-/Kiwigebäude der Ausschilderung nach rechts entlang der Schotterstraße in den Wald hinein

und halten sie sich geradeaus zum See Fløafjorden. Hier ist ein schöner Platz für eine Rast. Entlang des Sees führt die Tour streckenweise auf einem Weg. Wo der Weg wieder in eine Traktorstraße übergeht, kommen sie zu einer Abzweigung, wo sie sich geradeaus halten. Am Ende des nächsten Sees, des Øvstevatnet nahe Vikan, biegt die Runde links und führt einen steilen Anstieg hinauf (diese Abzweigung ist schlecht ausgeschildert; benutzen sie die Karte). Oben trifft man auf den Fußgänger- und Fahrradweg entlang der alten Valdresbahn. Hier biegt man links und kommt zurück nach Leira und Fagernes.

Für einen kurzen Abstecher (ca. 750 m pro Strecke) zum Hof Noraker biegt man rechts in Richtung Aurdal, wenn man den Valdresbanevegen erreicht. Eine Holztreppe führt vom Radweg hinauf zum Hofladen und Café.

Die Fjørafjordenrunde kann auch von Leira aus geradelt werden. Dann ist sie 10 km lang und hat ca. 190 m Steigung.

Photos: [www.valdresbilder.no](http://www.valdresbilder.no)

